

SDHXCS Enrichment Classes (才艺课)

Subject (科目):	Art			
Course Name (课程名称):	Chinese Zither (古筝) 公众号链接			
Teacher Name (教师姓名)	Chen, Cindy (陈婷婷)	Phone	(718) 501-9329	
		email	Cindychen9329@hotmail.com	
Teacher's Background (教师简介):	<p>Cindy Chen holds a bachelor's degree from Tianjin Conservatory of Music, specializing in zither and guqin. She performed in the 2008 Beijing Olympic ceremony and participated many college programs and lectures in both China and US. She wishes to help more Chinese and foreign friends to learn the ancient instrument of Zither.</p> <p>Cindy Chen 自幼学习古筝，得河南派真传，获天津音乐学院学士学位，专修古筝、古琴。曾受邀参加 2008 年北京奥运会演出，也曾多次在中国和美国名校参加节目以及讲演。她希望能够让更多的中外友人了解和学习古筝这一古老的乐器。</p>			
Course introduction (课程简述):	<p>Introduction to Zither; Basic skills training and simple music theory 1-2 level Zither music</p> <p>古筝入门；基本功的培训和简单的音乐理论知识 1-2 级的古筝乐曲</p>			
Course Objectives (课程目标):	<p>Be able to perform Level 1-2 Zither music.</p> <p>可以表演 1-2 级的古筝曲。</p>			
Pre-requisite/Student Ages (先决要求/学生年龄要求):	6 岁以上； 学生需要自己带筝； 家长要帮忙学生调音			
Student Evaluation / Presentation (评分方法 (演出、比赛、展示等)):	<p>Students will have the opportunity to perform in school events, will be encouraged to compete in regional and national events. Parents are encouraged to assist with the events.</p> <p>学生将参加由学校和各种当地组织组织的表演。优秀的人将被鼓励参加地区和国家活动。</p>			
Class Size (最多招生人数限制):	10 Students (Sundays at 11:30 am – 12:30 am)			
Course Fee (报名费 / 学费):	Registration & material fee	\$450 per year	Special course fee	